
Bestuursverslag 2022 Vereniging Vrienden Walburgiskerk Zutphen.

Met de eerste versoepelingen van de maatregelingen in het kader van Corona in januari en de 
totale beëindiging van de beperkingen in april werd het gelukkig weer mogelijk om een aantal 
activiteiten voor de leden te organiseren.
Hieraan is door een groot aantal leden van de vereniging actief deelgenomen.

Bestuur.

De samenstelling van het bestuur is na het vertrek van Charlotte van Dijk gewijzigd en was als 
volgt:

de heer Arnold Gerritsen, voorzitter
de heer Max Assies, secretaris
de heer Fons Spliet, penningmeester
mevrouw Jacqueline van Overbeek de Meyer, bestuurslid
mevrouw Karen Willems, bestuurslid

De vertegenwoordiger van het bestuur van de Stichting Walburgiskerk Zutphen, de heer Kees Vos 
nam permanent deel aan de vergaderingen van het bestuur.

Beleidsplan 2019 - 2023

Het beleidsplan is aangepast i.v.m. het verkrijgen van de ANBI-status..

Ontwikkeling ledenaantal.

Het ledenaantal is gestegen van 77 naar 112 leden. In de begroting voor 2022 is uitgegaan van 
100 leden. Dit aantal is dus ruimschoots gerealiseerd.

Activiteiten.

Zoals in de inleiding is gememoreerd konden in 2022 weer verschillende activiteiten voor de leden 
worden georganiseerd

In januari werd het jaar gestart met een nieuwjaarsborrel waarbij door groot aantal leden een toost 
werd uitgebracht op het nieuwe jaar.

Door het bestuur van de Stichting Henrick Baderorgel werden de leden uitgenodigd voor de 
presentatie van het programma van het nieuwe concertseizoen tijdens een feestelijk concert op 19 
maart.

In het voorjaar werd de wens van een groot aantal inwoners van Zutphen en van het bestuur van 
de kerk vervuld. Met het aanbrengen van een extra vlaggenmast in de toren is het mogelijk 
geworden om de vlag in het broedseizoen weer uit te steken zonder dat de broedende slecht 
valken in hun activiteiten worden gestoord. Aan de totstandkoming hebben de vrienden een 
substantiële financiële bijdrage geleverd.

In de maand april konden de leden deelnemen aan een excursie langs een aantal boeiende 
onderdelen van de Walburgiskerk zoals de Boven Librije, het Baderorgel, de consistorie en het 
documentatiecentrum. Bij het bezoek aan deze onderdelen werd door betrokken deskundigen een 
en ander uitvoerig toegelicht.
Gezien de overweldigende belangstelling voor dit evenement en het beperkt aantal mogelijke 
deelnemers, is deze excursie nogmaals in het najaar (oktober) gehouden. Ook bij deze 
gelegenheid was de opkomst aanzienlijk.
Dit betekent dat dit evenement de komende jaren naar alle waarschijnlijk zal worden herhaald.



Dit maand juli stond voor de kerk weer in het teken van de World Press Photo tentoonstelling.
De leden konden deze weer gratis buiten de reguliere openingstijden bezoeken en met een 
toelichting van Patrick van Gemert de indrukwekkende foto’s bewonderen.

In het kader van het themajaar 1572 werd op 16 november door de Historische Vereniging 
Zutphen samen met de Walburgiskerk een symposium georganiseerd waaraan de leden tegen een 
gereduceerd tarief deel konden nemen. Ook dit evenement was met een deelnemersaantal van ca 
140 een groot succes.

Tegen het einde van het jaar deed zich nog een bijzondere gelegenheid voor om in het kader van 
het kerstfestival een bijeenkomst voor de vrienden te organiseren. 
De Walburgiskerk kreeg de mogelijkheid een schilderij te verwerven waarop de architect Ezerman 
staat afgebeeld. Ezerman was namens de architect Cuijpers belast met de grote restauratie van de 
kerk in het begin van de vorige eeuw. Tevens was Ezerman een architect die in Zutphen meerdere 
huizen heeft ontworpen en gerealiseerd. 
Op instigatie van het bestuur van de kerk heeft de Vereniging het schilderij gekocht en tijdens een 
feestelijk bijeenkomst tijdens het kerstboomfestival overgedragen aan het bestuur van de kerk. Het 
schilderij heeft een prominente plek in het documentatiecentrum gekregen.

Deze bijeenkomst vormde een waardige afsluiting van het jaar 2022 waarin de vereniging bij 
verschillende gelegenheden samen met de leden het doel van de vereniging, het realiseren van 
betrokkenheid bij de Walburgiskerk, vorm kon geven.

Toekomst.

Het komende jaar biedt zoals het zich nu laat aanzien weer meer mogelijkheden om de doelstelling 
van de vereniging te realiseren. 

Een aantal activiteiten, zoals de extra algemene ledenvergadering voor het vaststellen van de 
gewijzigde statuten in het kader van de aanvraag van de ANBI-status heeft inmiddels 
plaatsgevonden. Voor juli wordt weer de World Press Photo tentoonstelling verwacht.

Mochten er onder de leden ideeën en suggesties zijn om het doel van de vereniging te 
verwezenlijken, dan houdt het bestuur zich hiervoor van harte aanbevolen.


